
NOVE NOVICE

EKSKURZIJA V      
PREKMURJE

Nov mesec
Oktoberska številka - številka 1

V petek 13. 10. smo se devetošolci
in osmošolci odpravili v Prekmurje.
Hodili smo po učni poti ob reki
Muri, bili v rokodelskem centru v
Veržeju, se s čolni spustili po reki
Muri in si ogledali muzej na otoku
ljubezni. Na poti smo se ustavili tudi
na Trojanah. Celo pot nas je
spremljala harmonika.

EKSKURZIJA NA
ŠTAJERSKO

V torek, 3. 10., je bila za učence 6. in 7.
razreda organizirana ekskurzija na Štajersko.
Najprej so obiskali Pokrajinski muzej v Celju,
nato pa so se peljali še do Celjskega gradu.
Potem so se odpravili proti Šempetru, kjer so
si ogledali rimsko nekropolo. Po ogledu
nekropole, so se odpeljali do jame Pekel. Na
poti nazaj so se na Trojanah posladkali s krofi.

KAJ DOGAJA

Tabor nadarjenih
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Slivnica
V ponedeljek 9. 10. smo vsi učenci odšli
na Slivnico. Hodili smo približno eno uro.
Čeprav smo na vrh (kjer mimogrede ni
bilo sliv) prišli izmučeni, smo bili veseli
lepega razgleda.



Nik Rekar iz 9. b se je oktobra
odpravil v Gibswill v Švico na
Evropsko tekmovanje OPA igre
(alpen cup). Dosegel je odlično
5. mesto. Tekmovalo je 65
smučlarskih skakalcev od tega
6 najboljših iz Slovenije. Kot
motivacijo je povedal:’’ Poraz je
bolj cenjen, kot lenoba in
odlašanje.’’ 

TABOR NADARJENIH
S STRANI UČENCEV

Na fotografski delavnici so učenci fotografirali
medtem ko so na delavnici Stop motion delali
animacije iz večih slik.  Na delavnici iz
astronomije je bil poudarek na vesolju in
zvečer so si učenci odšli ogledat tudi zvezde.
Na eni izmed dejavnosti so lahko učenci
izdelali tudi kamišibaj na temo Slovenske
himne, medtem ko so se ostali učili o tednu
novinarjev in voditeljev na radijskih postajah.
V soboto nas je obiskal tudi Miha Brajnik, ki je
vodil delavnico Impro lige.

V petek in soboto 6. in 7. 10. je potekal tabor
vedoželjnih in nadarjenih, na katerem so se
lahko učenci udeležili različnih delavnic.

IZVENŠOLSKI     
USPEHI

TABOR NADARJENIH
S STRANI

UČITELJICE

1.Kako sta se znašli v vodenju tabora?
Vredu. Skrbelo me je le, če bo dovolj delavnic. Najtežje je bilo z vezami z zunaj šolskimi ljudmi.
2. Kako so se obnašali učenci? 
 Naredili niste nič takega kar ne bi pričakovala. Vedela sem, da verjetno ne boste zaspali v prvi minuti
=). Drugače pa je bilo vse super.
3. Vas je kdaj zamikalo, da bi se pridružili kateri od delavnic? 
Ja, zamikalo me je, da bi se pridružila foto in pa impro delavnici. Impro ligi zato, ker bi bilo zame to
nekaj novega in bi mi bilo zanimivo, foto delavnici pa zato, ker sem že bila na fotografskih delavnicah in
bi rada ponovila, nadgradila svoje znanje.
4. Ali je tabor potekal po Vaših pričakovanjih?
Ne, je šlo tudi kaj narobe. =) Recimo. Učitelj Matic, ki naj bi imel računalniško delavnico je zbolel,
dobrega plana B pa nismo imeli. Zdaj vem za drugo leto, da moram imeti plan b.
5. Kaj Vam je bilo najbolj všeč?
Večer ob ognju in pa to, da ker je bila majhna skupina smo se lažje organizirali. Ni vas bilo treba
priganjati.
6. Boste še vodili tabor?
Ja. 1. leto se loviš, drugo pa potem veš kaj lahko narediš drugače.



V tem mesecu boste lahko na šolski
spletni strani  glasovali za svojo najljubšo
pesem. Katera pesem bo zmagala?  

Prihaja glasovanje najboljše pesmi.

Glasbena lestvica

INTERVJU NOVIH
UČITELJEV

ZAKAJ STE SE ODLOČILI ZA TA POKLIC?
Všeč mi je  šport in rada delam z l judmi.
ZAKAJ STE SE ODLOČILI,  DA BOSTE UČILI NA TEJ
ŠOLI?
Ni bilo tol iko izbire,  plus v tem kraju živim.
KAKŠNA PRIČAKOVANJA STE IMELI?
Pridni otroci ,  da bom lahko veliko novega naučila in pa
da se bodo učenci  imeli  f ino.
SO SE PRIČAKOVANJA URESNIČILA?
Ja .
VAM JE VŠEČ TA POKLIC?
Ja,  zelo.  Še bol j  kot sem misli la .
BI RADI ŠE KAJ DODALI GLEDE VAŠEGA POKLICA ALI
ŠOLE?
Zelo mi je  všeč,  ker je  manjša šola in se tako vsi  lahko
poznamo, učenci  so preprosti ,  šola pa ni  pod vplivom
mesta.  In pa dodala bi  tudi  to,  da če koga veseli  to delo,
šport,  naj  se odloči  za ta poklic,  ker je  zelo zabavno.

UČITELJICA NASTJA JURCA

13. 10. 2023 sta se dve učenki Maja Jereb in Klara Kavčič 
udeležili tekmovanja iz sladkorne bolezni. Dosegli sta 
odlične rezultate: 
Klara Kavčič je prejela bronasto priznanje. 
Povedali sta nam, da tekmovanje ni bilo težko,
 samo nekatera vprašanja  so bila nekoliko smešna in sta 
se ob pisanju zelo zabavali.

SLADKORNA BOLEZEN

Policist stoji ob cesti in spremlja hitrost na
radarju. Omejitev je 80 kilometrov na uro
in vozniki se tega držijo. Naenkrat pa pride
mimo avtomobil, ki vozi 33 na uro. Ker je
prepočasna vožnja tudi nevarna, policist
ustavi avtomobil. V njem sedijo štiri babice.
Ena vozi, druge pa sedijo popolnoma
blede z izbuljenimi očmi. “Gospod policist,
v čem je problem. Saj nisem vozila
prehitro, a ne ? “Ne, gospa, niste vozili
prehitro. Vozili ste prepočasi. In to je lahko
tudi zelo nevarno! ” “Prepočasi? Ne,ne
vozila sem točno 33 na uro, kot je bila
omejitev.” ” Gospa, 33 ni omejitev hitrosti
ampak številka ceste, na kateri ste!” “Joj,
zdaj pa mi je nerodno. Hvala, gospod
policist, da ste me opozorili na napako.
Obljubim, da se ne bo ponovilo!” “Dobro,
dobro, le pojdite zdaj. Le nekaj bi vas še
vprašal. Kako to, da so ostale dame tako
blede in prestrašene. Je z njimi kaj
narobe?” “Oh, ne, le do pred kratkim smo
vozile po cesti številka 195.

OMEJITEV HITROSTI

NOS
Kaj reče velikonočni zajček
sneženemu možu?: Hitro daj
korenček ali pa bom vklopil sušilnik
za lase!


